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Radny Rady Miasta

Piotr Czarnecki

Prezydent Miasta Wloclawek

Dr Marek Wojkowski

Interpelacja:

Zwracam siq z pro6bq o usuniecie ubytk6w w nawierzchni jezdni przy ulicy Przechodniej.

Z powaianiem:

1 ,1 .. :
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Piotr Czarnecki


